
Referat af Bestyrelsesmødet d. 19. April 2018 

 

Tilstede: Shirley,  Yasmin, Mimi, Eva, Steen, Casper. 

 

Rundt om bordet alle præsenterer sig  selv. 

Der fortælle om arbejdsopgaver: 

Shirley står for budget + nøgler. Adm. Af hjemmeside der er under udarbejdelse, samt best. E-mail samt er 

valgt ind i grundejerforening. 

Yasmin  medlem i grundejerforening  samt besvarelse af e-mail 

Mimi, tager sig af rengøringsspørgsmål, samt besvarelse af mail 

Eva skriver referat af møder samt besvarelse af mail 

Vedr. mail til bestyrelse: Shirley opretter mapper i outlook til hvert  bestyrelsesmedlem. 

Mail fra Charlotte i nr. vedr. træ, Shirley undersøger , hvad det drejer sig om. 

Søren Kiefer ønsker at afmelde tv-grundpakke, Shirley undersøger om pris hvis der kommer flere 

opsigelser. 

Lene og Jim har forespurgt om de må slå telt op i forbindelse med sølvbryllup, ja helt ok. 

Der er stigende problemer med gummilister især på havedøre, Shirley kontakter Mester Jakob ang. Tilbud 

for gennemgang af gummilister. 

Vedr. vinduesfond: Shirley kontakter Bjarke igen vedr. hvordan vi strikker en vinduesfond sammen. 

Mail fra nr. 37 vedr. myrer og fluer i opgang, Mimi undersøger. 

Elevator i nr.  

  Kan kun køre til og fra 1. sal, vi undersøger 

Kort referat af grundejerforeningsmøde, parkering forbudt skilte må ikke fjernes, da det er brandvej, snak 

frem og tilbage vedr. parkeringspladser. 

Vi afventer ny beregning af kontingent til grundejerforening, da det bliver væsentlig dyrere med det nye 

byggeri indkluderet. 


